



2017-01-17

## Dagordning Styrelsemöte 13

### 1. Mötet öppnas

Marcus Svensson förklarar mötet öppnat 17.16

### 2. Val av mötets ordförande

Marcus Svensson valdes till mötets ordförande

### 3. Val av Justeringsperson

John Munter valdes till mötets justeringsperson

### 4. Val av sekreterare

Rebecca Egerud valdes till mötets sekreterare

### 5. Närvarande

Marcus Svensson, John Munter, Rebecca Egerud, Markus Larsson Engberg, Olle Öberg, Amanda Gustavsson, Almin Hajdarevic, Jonna Svensson, Emil Falck

Amanda Benjaminsson anslöt vid 17.58

### 6. Adjungering

## 7. Mötet behöriga utlysande

Ja

## 8. Godkännande av dagordningen

Reviderad dagordning godkänd

## 9. Föregående mötesprotokoll

Justerat, påskrivet, arkiveras till nästa möte

## 10. Ev. bordlagda frågor

## 11. Lägesrapport

Emil, Chef-N: Det går bra, det är mycket att göra nu innan VK men allt är under kontroll

John, Vice Ordf: Det går bra, mässväggen har kommit

Olle, Vice SnOrdf: Har varit på möte med de andra SnOrdfarna

Amanda Gustavsson, AMO: Försöker boka in sitt AMO-projekt, Sam har varit på grön sektionsmöte, det är trygghetsvandring 23/2 som är frivillig att vara med på men alla är välkomna.

Jonna, Info-Webb: Det går bra, hemsidan är uppdaterad med bilder och text. Har gjort två facebook-inlägg om larm och ett jobberbjudande.

## 12. Uppföljning att göra från förra mötet

## 13. Ordförande informerar

Bjuden på larm-banketten

## 14. Studienämndsordförande informerar

Är bjuden på nämnd-helg i Västerås

## 15. Näringslivsansvarig informerar

Har varit på möte med ED bygg om sommarjobb och att de vill vara sektionspartners.

Har fått offert på väskorna, hoppas på att Sweco skriver på snart så vi kan beställa väskorna

## 16. Diskussionspunkter

- a. Sitt kvar, bli klar  
Biblioteket 19 april, för att bli klar med exjobb och kandidatuppsatts
- b. TekNat-mässa i Linköping  
Stå på mässa 8/2 13-16? Typ gymnasiemässa i Linköping, vill vi stå där? Det är ingen av de närvarande som är särskilt sugen på att stå på mässan
- c. Spökbollsturnering med Naffi  
När vill vi ha det? Naffi fixar lokal, spelschema och hjälper till att döma. Förslag att ha 2 veckor innan tenta-p eller 1 vecka efter. Förslag är att ha turneringen 25/3
- d. Firande av Campus 20 år  
18/3 öppet hus för studenter, anställda, allmänheten  
Vilka får gå i paraden?  
Mässa med stationer, föreläsningar,  
Förslag till montern: pussel, stubbe
- e. Studiebesök skandinaviska byggelement  
Vad skulle det innebära? Besök på deras kontor eller på något projekt?
- f. Plan för överlåtning av SnOrdf och Ordf  
Markus L-E tar fram ett utkast på en plan
- g. Erbjudande om billigare biljetter till Linköpings studentspex  
Ny föreställning i februari, vill ha studenter som ska kolla, vi väljer ett datum (helst en onsdag) vi skapar ett evenemang där sektionsmedlemmar får anmäla sig med namn och liu-id, 20kr rabatt för sektionsmedlemmar, vi måste vara på plats för att dela ut biljetterna

## 17. Övriga frågor

Biljetter till VK för styrelsen? Ja en per styrelsemedlem, förtur till att köpa

Får man rösta in en reviderad budget på höstmötet? Amanda Benjaminsson kollar upp det med LinTek

Info för basåret i Linköping 2/3 14-17, Olof har mer info om det.

Eventsamordnare bordläggs till nästa möte

ED bygg vill vara sektionspartner, Almroth vill inte ha med ED som partner, det känns viktigare att vårda befintliga kontrakt än skaffa nya

Börjar med kvällsmöte varannan vecka och lunchmöte varannan

## 18. Nästa möte

Nästa möte hålls 24/2

## 19. Att göra tills nästa möte

L-E fixar kaffebryggare och utkast på plan till nästa möte

## 20. Mötet avslutas

Marcus Svensson förklarar mötet avslutat 19.13

Marcus Svensson

Ordförande, Marcus Svensson

Rebecca Egerud

Sekreterare, Rebecca Egerud

John Munter

Justerare, John Munter